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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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Archa
(THE ARK)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  nedeľu ráno  22.5.1955 v Jeffersonville, IN

Dobré ráno, priatelia. Dnes sa stala malá chyba. Pred časom som
sľúbil, že keď prídem, budem sa modliť za chorých a bude to oznámené
v rádiovom vysielaní bratom Nevillom. Ale nejako zlyhali sekretári, a
nebolo to oznámené. Niektorí ľudia volali a chceli, aby sa za nich dnes
ráno modlilo.

Bol som trochu rozrušený, keď oznámili príchod nejakého nového
chlapca a ako zakaždým, bol som veľmi vďačný za to. Keď ho sestrička
vyniesla z izby, povedal som: "Jozef, štyri roky som očakával na teba.
Som šťastný, že si tu." Tak to bolo pred štyrmi rokmi. To bolo predtým,
ako sa narodilo dievčatko, predtým, než sme vedeli, že ona príde.
Prečo? Jedného dňa som sa modlil potom, čo som čítal život Jozefa v
Biblii a pomyslel som si: "Aký dokonalý muž!" Abrahám bol vyvolenie.
Izák bol ospravedlnenie. Jakob bol milosť. Ale Jozef bol dokonalosť. Nič
viac o tom nie je povedané. Tak som premýšľal o Jozefovi, ako sa
narodil, milovaný svojím otcom. Mimochodom, dostal som telegram z
Afriky, že mu robia plášť v rôznych farbách. Áno, oni na neho očakávali.

Išiel som do malej miestnosti a začal som sa modliť. "Bože", bol
som zlomený v slzách a premýšľal som, aký úžasný bol tento Jozef.
Ako bol predaný za 20 strieborných, len za 20 kúskov striebra, podobne
ako Ježiš. Judáš predal Ježiša. A on bol vzatý z toho hrobu a bol
posadený po pravici faraóna a žiadny muž nemohol vidieť kráľa, jedine
cez Jozefa. Trúbky trúbili a každé koleno sa muselo skloniť, keď išiel
okolo. A to isté s Ježišom: "Každý jazyk vyzná..." Šiel som naspäť a
začal som sa modliť.

Sú tri zložky, v ktorých ľudia žijú. Prvá je humanistická (ľudská).
Druhá je Božské zjavenie a tretia videnie. Podobne je to v modlitbe, keď
sa za niekoho modlíme po ľudsky, tak povieme: "Dobre, verím, že ti
bude lepšie, dúfam, verím s tebou a snažím sa použiť všetku vieru, čo
môžem." To je ľudské. Druhé je Božie zjavenie, keď ti je niečo zjavené.
Ty vieš vo svojom srdci, že sa to stane, keď tu ešte nič nie je len to
zjavenie. Tretie je videnie - to je to: "tak hovorí Pán". To je dokonalé a
pozitívne. Vošiel som tu do tejto oblasti a niečo mi povedalo - budeš
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mať chlapca a dáš mu meno Jozef.

Dobre, mal som dcéru. Chválil som Pána za ňu. Asi po mesiaci
sme zistili, že budeme opäť rodičmi. Myslel som si, možno to bude môj
Jozef. Prišlo na svet a bola to Jozefína. Mnohí povedali, že som
povedal, že to bude Jozef. Povedal som: "Nie. Nepovedal som, že to
bude Jozef." Niektorí povedali: "Nepovedal si, že si mal o tom videnie?"
Vidíte, ako môžu ľudia urobiť zmätok. Povedal som: "Sú kazety, môžte
si to vypočuť. Nikdy som nepovedal, že to bude Jozef. Povedal som,
Pán mi položil na srdce, že budem mať syna a bude sa volať Jozef."
Neviem ako, kedy alebo čo, ale to sa stane. Tak, nevedel som. Môžem
mať šesť dcér predtým, než budeme mať jeho, ale on tu bude. Neodišlo
to nikdy z môjho srdca. A tak sme šli ďalej.

A potom, jedného dňa on prišiel. Je tu, tak som veľmi vďačný za
neho. Viem, že keď Pán niečo sľúbi, on aj urobí, čo sľúbil. On to musí
urobiť, čo sľúbil, pretože on je Boh. A on musí dodržať svoje slovo. Ja
nie som schopný niekedy dodržať svoje sľuby a vy vaše. Sľúbime sľuby
s dobrými úmyslami, ale nie sme schopní ich dodržať. Prídu okolnosti,
ťažkosti, a tak ďalej a privedú nás tam, kde niekedy nevieme robiť to,
čo by sme chceli. Ale Boh je schopný dodržať svoje slovo. A on ho
dodrží. Pre neho je nemožné, nedodržať ho. To je to, prečo ho
milujeme. Môžme odpočívať v úplnej dôvere, že Boh je schopný
postarať sa o všetko, čo sme mu odovzdali.

Vonku je zlé počasie a tu v stánku je dosť chladno, nie je tu
dusno, a nie je tu príliš veľa ľudí, že by ste boli natlačení jeden na
druhého a stáli okolo sedadiel. Ale je to dobrý čas, myslím, že začnem
vyučovať slovo. Posledných niekoľko hodín som hľadal vedenie Ducha
Svätého, či sa máme modliť za chorých, máme tu modlitebné karty.
Viete, ja nemôžem, ja to neriadim. To riadi mňa. Ja s tým nič nemám.
Záleží na tom, čo On povie.

Brat Neville ohlasoval, že tu dole u brata Cranka je evanjelizácia.
Nepoznám toho muža. Včera večer cestou z nemocnice som sa tam
zastavil. Brat Roberts tam včera vzadu v tej budove premietal svoj film -
brata Cranka a jeho otca. Brat Crank je ešte chlapec, vyzerá na 20 - 21
rokov, ale je s ním jeho otec. Potom brat Matheny z New Albany -
letničný. Myslím, že brat Crank je tiež letničný. Sú to milí ľudia, chceli
aby som tam slúžil tento ďalší týždeň. Samozrejme to sa mi nedá, viete.
A potom chceli vedieť či tam budem v sobotu večer. Ja ešte neviem.
Povedal som im, že budem musieť pouvažovať. Brat Cobbles skončil a
chcel ďalší piatok, sobotu a nedeľu. Brat Hall musí byť jeden večer
tento víkend v Milltowne. Ďalší víkend odchádzame na prázdniny.
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Budem mať niekoľko malých roztrúsených zhromaždení. Ešte neviem,
kde to bude. Povedal som mu, že mu dám vedieť trochu neskôr.

Moja žena sa má dobre. Skutočne si vážim všetky vaše modlitby.
Bolo to jedine skrze modlitbu. Pretože je tu zmiešané obecenstvo,
nemôžem povedať, čo sa stalo. Nepredpokladali, že to pôjde v
normálnom čase a u nej to trvalo hodiny a hodiny dlhšie. A obyčajne
praskne srdce a oni hneď zomierajú. Ale Božou milosťou sa má lepšie,
ako pri všetkých ostatných pôrodoch. Tak viem, že to boli vaše modlitby,
ktoré pomohli a vážim si to z celého svojho srdca.

Príchod toho malého chlapca zaznamenal v mojom živote obrat.
Pred niekoľkými dňami, keď to vyzeralo, že nepríde na svet v poriadku
a všetko bolo proti nám, opozícia. Je to zvyčajne najtmavší deň pred
dňom obratu. Viete, u človeka to tak obyčajne prebieha. Odišiel som do
Green Mill, skautskej rezervácie, na moje staré miesto. Už som to
nemohol, vydržať a chcel som byť sám s Pánom Ježišom. On ma uistil,
že všetko bude v poriadku. Tak potom som povedal: „Pane, sľúbil som
Ti, že odteraz ..." Mal som toľko ťažkostí a všetko možné.

Dnes ráno je tu možno jeden alebo dvaja cudzí ľudia. Neviem.
Mám tu pár mien ľudí, ktorí potrebujú modlitbu. Zdá sa mi, že dnes je tu
len skupina z tohoto malého zboru. Prechádzam cez veci, o ktorých
svet nič nevie, ani ľudia, veľmi ťažké veci. Nepriateľ pracuje na tých
vnútorných líniách. Zvonku to nevidíte. To sú vnútorné línie, kde sú
zadávané rany. Stretávam to na každom kroku. Ale očakávam na to.
Keby to tak nebolo, divil by som sa, že možno ... Nechcem aby to bolo
priateľstvo s diablom. Viem, že on je môj nepriateľ a že sa musíme
spolu stretávať na bojisku a som tak vďačný za materiál s ktorým
môžem bojovať, za Slovo živého Boha, ono bude stáť na veky.

A teraz, dúfam, že Boh mi pomôže znovu zariadiť zhromaždenia,
také miesta, kde môžem zostať dlhšie a tak ďalej. Buďte na modlitbách.

Brat a sestra Schoeman z Južnej Afriky sú na ceste sem, (A to je
vedúci kazateľského združenia Južnej Afriky.) aby zariadil príchod tam
na jeseň, a potom cestu do Indie a ďalšie veci. Brat Thomas je tu z
Južnej Afriky. Stretol som ho. Robí veľkú prácu medzi domorodcami.
Páči sa mi program brata Thomasa, o ktorom hovorí a ktorý rozbehol s
bratom Tommy Osbornom. Myslím si, že je to správne a hodné podporiť
to. Pretože on posiela domorodých misionárov. Viete predsa domorodci
lepšie poznajú domorodcov.

Mohli by sme sem poslať niekoho z Austrálie. Bol by to nejaký
brat, my by sme ho milovali, ale on nepozná americké zvyklosti,



6                                              kázané 22.5.1955 v Jeffersonville, IN

americké spôsoby. Na to treba Američana aby robil túto prácu správne.
Čo keby sme sem poslali niekoho z Číny? No predsa, je to misionár, ale
pravdepodobne nevie dobre po anglicky. Bolo by to všetko posekané a
nemalo by to ten účinok, ako keď človek vie, ako podísť ku
Američanom, ako pracovať s Američanmi, robiť veci podľa ich spôsobu
atď. To je spôsob, ktorý funguje. My sme tu určitým spôsobom
porozdeľovaní ľudia, na sever, juhu, východ, západ a s írským
prízvukom atď.

Pred nedávnom som bol na Floride. Jeden večer tam bol jeden
milý brat, ktorý mal kampaň, nazýval sa brat Jackson, Gail Jackson,
jeden z mojich obrátených do uzdravenia. Bol som na ceste späť.
Zvyčajne, vy viete, na mojich zbierkach a tak ďalej, nedávam to ľuďom
vedieť. Keď nás Pán zaopatrí, v poriadku. Ak nie, no, dostaneme to
niekde inde. Gail prišiel hore a opýtal sa manažéra: "Ako je to s
financiami?" On odpovedal: "Ó, aby sme to pokryli treba nám okolo tisíc
dolárov, čosi viac, možno 1500." On povedal: "Problém je, že neviete,
ako to robiť u týchto južanov." Postavil sa a povedal: "Môžem dnes
vybrať vašu zbierku?" "Áno, ale nie žobraním, brat Branham by nám to
vytýkal." Odpovedal: "My nikdy nežobreme." On sa tam postavil,
povedal pár slov a v zbierke bolo 2000 dolárov. "Vidíš, brat Baxter, ty
len nevieš, ako to robiť s južanmi, to je všetko." Tak to je. Musíte poznať
zvyky južanov. Musíte poznať zvyky južanov severanov. Musíte poznať
zvyky. Myslím, že rodák, ktorý pozná ich vlastné zvyky a svoj vlastný
kmeň, je na tom ďaleko lepšie aby to podal svojim vlastným ľuďom, než
ako všetci tí prispôsobení, ktorých posielame. Som veľmi vďačný za
tých bratov.

Dnes ráno by som chcel hovoriť len krátko. Nie som ... Viem, že
toto bude možno moje posledné zhromaždenie kým sa ku vám za
nejaký čas dostanem. Ideme teraz do Maconu v Georgii. Je to
podporované 42 južnými baptistickými cirkvami. Potom idem ku
kresťanským obchodníkom plného evanjelia v Denveri, a potom by som
chcel ísť do Kanady na nejaký čas. Potom uvidíme, čo brat Schoeman,
kam pôjdeme za more alebo budeme pokračovať v štátoch.
Samozrejme brat Moore robí všetky programy, všetky tie cestovné
plány. On tam bude s nami kde sa stretneme spolu s bratom
Schoemanom. Dúfam, že brat Schoeman príde a vy ho spoznáte. Bude
tu na jednom zhromaždení ku vám hovoriť. Je to veľmi milý muž aj jeho
manželka. Zaobchádzal so mnou ako s bratom, keď som bol v Afrike.
Zaobchádzajte aj vy s ním tak, keď príde, v láske Pánovej.

Po tom, keď som sem prišiel a dozvedel som sa, povedali mi, že
brat Neville sa ku tomu nedostal v rádiovom vysielaní. Ja som počúval.
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čakáme na Teba, vzývame Ťa.

Otče, ak je niečo, čo si nám ešte chcel povedať, nech Tvoj Duch
Svätý spadne na nás. Nech vanie hore dole po celom tomto oltári a
zjaví všetko. Sprav nech každé srdce má istotu, Pane. Urob ho
pozitívnym, aby tam nikde nebola žiadna pochybnosť. Nech Tvoj Duch
odstráni každé napätie.

A tiež v hľadisku, kde sú títo drahí ľudia, ktorí nie sú v
problémoch, ktorých si požehnal a sedia tu dnes ráno zdraví a silní. Ó,
oni sa modlia za tých ostatných, ich priateľov, Pane. Oni mali podobné
problémy a vedia, že Ty si im pomohol.

A teraz, Otče, modlíme sa v pokore a v jednote, aby si poslal
svojho Ducha a potvrdil všetko, Pane, v každom srdci skrze pomazanie
Tvojho Svätého Ducha, aby si urobil všetko to, čo vnímame, že je
správne. Daj to, Pane.

Teraz všetci v modlitbe so sklonenou hlavou budeme spievať
niekoľko piesní. Nebuďte unavení. Nie som fanatik, vy to viete. Ak by
som ním bol, neviem o tom. Ale niečo jasne ku mne prehovorilo: "Ja
budem hovoriť k nim. Ty ich len zavolaj sem hore." Urobil som, čo mi
On povedal.

Teraz, kým máme svoje hlavy sklonené a spievame piesne,
dávajte pozor na to, čo vám On povie. Čokoľvek vám povie, je to On,
kto hovorí.

Kráčame vo svetle, je to nádherné svetlo, Príď tam, kde je milosť
jasná, ako kvapky rosy, Svieti okolo nás dňom i nocou, Ježiš, Svetlo
sveta. Kým spievame, nech sa každý modlí.

Kráčame vo svetle, je to nádherné svetlo, Príď tam, kde je milosť
ako kvapky rosy jasná, Svieti okolo nás dňom i nocou, Ježiš, Svetlo
sveta

Aké svetlo? On ho dáva teraz. Svetlo!

Kráčame vo svetle, je to nádherné svetlo, Príď tam, kde je milosť
ako kvapky rosy jasná, Svieti okolo nás dňom i nocou, Ježiš, Svetlo
sveta

Príď , vyznaj ho ako svojho Kráľa, Ježiš, Svetlo sveta, Potom
nebeské zvony budú zvoniť, Ježiš, Svetlo sveta

***
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uzdravené, aby to bolo zjavené ostatným tak, aby ti mohli uveriť.
Žehnám toto dieťa dnes ráno, v mene Ježiša Krista a preklínam túto
chorobu jej tela!

Požehnaj môjho milovaného brata, Pane. Nech jeho viera nikdy
nezanikne, keď pozerá na Golgotu, nech Ťa tam pozná, nech verí, do
čohokoľvek ho tam viera vedie, Boh to potvrdí a spraví, že to sa stane.

Požehnaj môjho brata Morgana. Daj mu túžbu jeho srdca.
Čokoľvek žiada dnes, daj mu to v mene Pána.

Požehnaj moju sestru a daj jej tie veci, ktoré žiada, skrze Ježiša
Krista.

Otče, Bože, môj brat túži zo srdca aby bol naplnený. Nebeský
Otče, nech túžba jeho srdca, nech nájde tú túžbu v Ježišovi Kristovi. A
ďakuje ti za uzdravenie, Pane.

Otče, Bože, modlím sa za môjho brata s rukami položenými na
ňom, daj mu túžbu jeho srdca. Požehnaj môjho malého brata, Otče!

Toto malé dievčatko, Otče, žehnám ju. V mene Pána Ježiša
Krista nech dostane to, čo si žiada, Otče, v mene Ježiš. Daj to. Pane,
požehnaj moju sestru. V mene Ježiša ... (Brat Branham pokračuje v
modlitbe za ľudí pri oltári, ale jeho slová nie sú počuť. Potom sa obracia
znovu k mikrofónu.)

Všemohúci Bože, Ty si Vládca neba i zeme, Ty dávaš do
poriadku ľudské srdcia. Ty si postavil hviezdy na nebi a oni tam sú. Ty si
postavil slnko na svoje miesto a ono tam stojí. Ty si dal mesiac na
miesto, kde je, aby dohliadal na more. Ty si určil jeho hranice, ktoré
nemôže prekročiť. Ty si hovoril a oni Ťa poslúchli. Pane Bože, Ty
hovoríš k ľudským srdciam, nech oni sú vždy tak poddajné a pripravené
nasiaknuť Ducha a urobiť veci, ktoré si Ty prikázal.

Nebeský Otče, Ty si dnes hovoril do môjho srdca, tvojmu
nehodnému sluhovi a ja som hovoril ľuďom to, čo si Ty chcel, aby som
im povedal a to sa stalo s každým jedným z nich. A teraz, Otče, som
išiel dolu, aby som si pripomenul to, čo si mi zjavil a položil som svoje
ruky na nich. Otče, čokoľvek si položil do ich srdca, Bože, nech je to pre
nich rozhodnutie na veky, nech vedia, že Tvoj Duch je tu teraz a On im
to položil do sŕdc. Ak sú chromí, nech chodia. Ak sú slepí, nech vidia.
Ak sú utlačení, nech sú šťastní, ak majú problémy, nech sú od nich
vzaté preč. Daj im to, Pane. Ak sa snažia urobiť nejaké rozhodnutie,
nech urobia to správne rozhodnutie práve teraz. Nech Duch Svätý zjaví
všetky tieto veci, ktoré potrebujeme. Daj to, Pane. Sme tu, pri oltári a
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Koľkí z vás počúvali rádio? Poviem vám, spev bol vznešený a kázanie
bolo ešte na vyššej úrovni. Včera to bolo skutočne dobré posolstvo.
Vážite si to všetci? Nie aby sa za to červenal, ale je to pravda. Ak si
myslím, že brat Neville urobil niečo zlé, vezmem ho stranou a všetko si
to povieme a modlíme sa za to. Ak urobí niečo dobré, rád mu to
poviem. Viete, to nám spôsobuje, že sa cítime lepšie.

Tie pekné malé pohľadnice a darčeky, ktoré všetci poznáte, ktoré
ste poslali tam tomu maličkému. Chcem vám povedať, že si to tiež
vážim. Moja žena vás všetkých srdečne pozdravuje.

A teraz si otvorme tu to staré požehnané Slovo. Ale ešte predtým,
ako to urobíme prehovorme s Ním, s Autorom.

Náš milovaný Spasiteľ, prichádzame, aby sme použili Tvoje
meno,len na krátku chvíľu, keď pristupujeme ku Všemohúcemu,
Stvoriteľovi, ku tomu, ktorý Ťa počal v lone panny a ona porodila toho
úžasného, ktorý je prostredníkom medzi živými a mŕtvymi, jediná cesta,
jediný prostredník. Sme takí šťastní, že môžme poznať skrze jeho
Božské zasľúbenie, že On nám dal tieto Slová: "Čokoľvek by ste prosili
Otca v mojom mene, Ja to vykonám."

Tak my prosíme dnes v mene Pána Ježiša Krista, drahý Otče,
aby si prijal naše ďakovanie v našich srdciach, keď Ty si stále
zhromaždený vo svojej svätyni aby si počúval chvály svojich detí. A my
sme dnes vďační za všetky požehnania: za zdravie, za to, čo sa deje v
cirkvi a na celom svete. My sme tak vďační za to. Otče, modlíme sa,
aby si pokračoval, a nielen pokračoval, ale aby si ešte rozmnožil túto
prácu všade, lebo veríme, že sme na konci času. Všetky veci ukazujú
na koniec. Len to, kedy to bude, to nevieme, ale chceme byť pripravení
tak, ako nám prikázal náš Pán Ježiš, aby sme tak robili.

A teraz, Otče,ďakujeme ti. Ja ti chcem osobne poďakovať dnes
za toho malého chlapca. Tvoje zasľúbenie čakalo štyri roky na svoje
naplnenie. ,Ale ja, Pán, som sadil, polieval som dňom i nocou.´ Ty vždy
naplníš svoje zasľúbenia, Otče. Aj keď to videnie, aj keď ono čaká, ono
jednako prehovorí. Je to tak, pretože je to slovo a zasľúbenie Božie.
Nebojíme sa, ideme dopredu, lebo vieme, že všetky veci spolu pôsobia
na dobré.

Ďakujeme Ti, že si previedol tú matku cez to bezpečne. Modlím
sa dnes v núdzi a v bolesti, aby si ju Ty podoprel. Vieme, že je to
prirodzená vec, ale, Otče, daj jej pohodu, požehnaj ju, aby sa mohla
skoro poponáhľať domov a stáť pri tvojom služobníkovi, keď ideme
teraz spolu dopredu tam von na bojové polia aby sme žali zrno a
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donášali ho do obilnice pre Majstra.

Požehnaj tu cirkev. Požehnaj nášho milovaného pastora, Tvojho
sluhu, verného v službe. Modlíme sa, aby si požehnal všetkých
diakonov a správcov a všetkých ďalších. Nech Tvoje požehnanie
spočinie na nich na všetkých. Prosíme dnes ráno, požehnaj, požehnaj
duchovných, ktorí sú u nás na návšteve, cudzincov v našom strede.
Keď zhromaždenie skončí, nech povieme ako tí, čo prišli z Emaus: "Či
nehoreli v nás naše srdcia z dôvodu Jeho prítomnosti?" Vezmi nás do
Slova, Otče. Nech príde Duch Svätý a zoberie Slovo. Nič dopredu
premyslené, nevieme nič čo povedať, ale porúčame to všetko Tebe.
Nech sa stane Tvoja vôľa, v mene Ježiša. Amen.

Otvorme si aby sme prečítali len krátky úsek Písma, ak chcete. V
knihe Genesis, začneme so 6. kapitolou. Prečítame tu len krátky citát v
Slove a začneme v 8. verši 6. kapitoly. A téma dnes ráno, ak Boh bude
chcieť, bude to len krátke vyučovanie zo Slova, a potom sa budeme
modliť za chorých, a potom pastor ukončí zhromaždenie.

Modlíme sa, aby Boh rozmnožil a požehnal. Vidím tu vpredu
sedieť malé dievčatko. Zdá sa mi, že matka sedí tam. Myslím, že sme
sa pred časom modlili za toto dieťa. Zdá sa mi, že vyzerá lepšie. Pokiaľ
si pamätám, nemohla chodiť alebo niečo podobné. Vyzerá dnes o
mnoho lepšie, som tak vďačný za to.

Modlíme sa neprestajne, aby Boh vylial viacej Ducha a moci na
svoju cirkev a na svoj ľud všade, aby sa naša viera mohla pozdvihnúť
ponad všetky ťažkosti života, aby sme sa mohli stať schopní byť "viac
ako premožitelia a víťazi skrze toho, ktorý si nás zamiloval a dal svoj
život za nás."

A teraz, vy ktorí máte Biblie:

Ale Noach našiel milosť v očiach Hospodinových.

Toto sú rody Noachove. Noach bol spravodlivý muž dokonalý vo
svojich pokoleniach. Noach chodil s Bohom.

A Noach splodil troch synov: Sema, Chama a Jafeta.

A zem bola porušená pred Bohom a zem bola naplnená
ukrutnosťou.

A Boh videl zem a hľa, bola porušená, lebo každé telo bolo
porušilo svoju cestu na zemi.

A Boh riekol Noachovi: koniec každého tela prišiel predo mňa,
lebo zem je plná ukrutnosti od nich a hľa, skazím ich aj so zemou.
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rovno sem k oltáru. Dobre.

Spasiteľ, Spasiteľ, Počuj moje pokorné volanie, Zatiaľ čo voláš
iných, Neprejdi okolo mňa bez povšimnutia.

Nechaj ma prísť k Tvojmu trónu milosti Aby som našiel pomoc,
Uzdrav môjho doráňaného ducha Pomôž mojej neviere. Spasiteľ ...

Moji milovaní priatelia, ktorí máte sklonené hlavy. V celom svojom
živote som sa snažil byť všetkým, len nie nepoctivým. Snažil som sa
byť úprimný vo svojom jednaní s Bohom a s človekom. Snažil som sa
zakaždým postupovať a robiť presne tak, ako mi Duch Svätý hovoril. To
je dôvod, prečo chodím z miesta na miesto, zakončím zhromaždenia a
idem na iné miesto, pretože chcem nasledovať vedenie Ducha.

A dnes ráno, kým som tu kázal ... Chcel som, aby sme urobili na
konci modlitebný rad, aby sem ľudia prišli k rozoznaniu, ktoré mi Pán
dá, a že sa budem s nimi rozprávať. Ale niečo mi hovorilo: "Povedz
ľuďom ..." Preto som sa hneď zastavil, to sa stalo. Povedal: "Zavolaj
ľudí sem a povedz im: ,Príďte a žiadajte Mňa.´ak by im niečo chýbalo,
Ja im poviem."

Divíte sa, ako toto malé dievča môže byť uzdravené, ako ty s tou
rakovinou môžeš byť uzdravený, ako ty tam s tým nemocným hrdlom
môžeš byť uzdravený, ako ty s tou palicou sa môžeš byť uzdravený,
ako ty s tou barlou môžeš byť uzdravený, ako slepý, môžeš vidieť, ako
ty v bolesti a v trápení. Je tu niekto, kto má problémy v domácnosti.
„Ako sa cez to môžem dostať, brat Branham?" Oni ti to práve teraz
povie.

Ostatné problémy, divíte sa tomu a tamtomu. Nasledujte to, čo sa
teraz dotýka vašich sŕdc. Len sa toho držte a uvidíte, či to nie je to
správne. Len to nasledujte a uvidíte, či to nie je to správne.
Nepremýšľajte ináč. Len ostaňte u toho. On povedal, že bude k vám
hovoriť.

A teraz, zatiaľ čo sa každý modlí. (Brat Branham odchádza od
mikrofónu a začína sa modliť za ľudí pri oltári.)

Otče v nebi, požehnaj môjho brata. Daj mu každú túžbu jeho
srdca, čokoľvek si žiada. Moja sestra, drahý Bože, požehnaj ju. Vezmi
dnes ťažkosti z jej srdca. Požehnaj moju sestru, Otče. Nech je na nej
Duch. Bože požehnaj moju sestru. Daj jej hlboké túžby jej srdca. Taktiež
túto moju sestru, v mene Ježiš, Otče, udeľ je to. Keď vidíme toto
dievčatko, sme Ti tak vďační, že si tak veľa pre ňu urobil, Otče. Ty si
nám nedávno pomohol. Modlím sa, aby toto dieťa bolo úplne



24                                              kázané 22.5.1955 v Jeffersonville, IN

Skloňme svoje hlavy.

Spasiteľu, Spasiteľu, Počuj moje pokorné volanie Zatiaľ čo na
druhých voláš, Neprejdi okolo mňa bez povšimnutia.

So sklonenými hlavami. Myslím práve o tých nádherných
chvíľach, zakaždým, keď prichádzam tu do tejto starej lodi. Verím, že je
natretá smolou a vydržala mnoho búrok, preniesla ma vo dňoch
problémov a skúšok. Vidím tam vzadu sedieť Billyho. Cítim práve
vedenie Ducha, aby som urobiť teraz niečo inak. Cítim, že Boh chce
aby som urobil niečo trochu inak. Mám tu nejakých ľudí: pána D.
Coocka, pána Longa, Erwina a niekoľkých ďalších, mám ich mená tu na
papieri, ktorí prišli, aby sme sa za nich modlili a porozprávali sa.
Počúvajte ma teraz, zatiaľ čo sa potom budeme modliť. Začal som
hovoriť Billymu: "Prejdi cez rady a rozdaj nejaké modlitebné karty." Ale
Duch Svätý povedal: "Nerob to." To je dôvod prečo som spieval pieseň
Neprejdi okolo mňa bez povšimnutia, ó, Spasiteľu. Premýšľal som:
"Pane, čo to je?"

Chcem vám povedať toto. Keď mi budete veriť a počúvať. Nech
je to čokoľvek, čo je v tvojom srdci. Nech je to čokoľvek, čo chceš
vedieť, akákoľvek je tvoja nemoc, ver teraz Jemu. On bude teraz ku
tebe hovoriť. On to bude robiť. Bude ti hovoriť osobne. Verím tomu z
celého srdca. Duch Svätý to bude robiť, hovoriť ku tebe, povie ti proste
čo potrebuješ. Čokoľvek ti povie, urob to. Ak si chromý, On hovorí
"vstaň a choď", potom vstaň a choď. Ak máš rakovinu a On hovorí
"zabudni na to od tohto dňa", tak to urob! Pozri sa, či sa to nestalo! Ak
sa nachádzaš v stave, že tvoj život je ohrozený a nevieš, ako ďalej, On
ti povie, čo máš robiť. Položí ti to do srdca práve teraz. Nepochybuj!
Choď a urob to! Urob presne to, čo ti hovorí! On to urobí.

Kým máme sklonené hlavy, tí, ktorých mená zavolám, chcem aby
prišli sem na chvíľu k oltáru, aby ste len sem podišli. A potom ak je tu
niekto z miestnych ľudí, ktorí tiež chcú prísť aby sme sa modlili, príďte
sem zakiaľ máme sklonené hlavy.

Veľmi zvláštna vec. Práve ma Duch Svätý zvláštne pred niečím
varoval. Nevedel som, ako to urobiť, ale On mi práve povedal a viem,
že má pravdu. Kým tí, ktorí chcú aby sme sa za nich modlili, majú niečo
pred Bohom, alebo majú nejakú potrebu, nemoc, finančnú, telesnú,
materiálnu, akákoľvek je vaša potreba, prišli by ste teraz na chvíľu k
oltáru a my budeme zatiaľ spievať znovu tú pieseň.

Všetci majte sklonené hlavy, okrem tých, ktorí sem prichádzajú. A
tu táto matka s tým malým dievčatkom, chcem aby si ju priniesla sem,
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Učiň si koráb z dreva gófer a spravíš koráb s priehradami a
pokryješ ho zvnútra i zvonku smolou.

Nech Pán teraz pridá požehnanie k čítaniu jeho Slova. Chcem
dnes ráno hovoriť ak Boh dá, alebo radšej vyučovať za chvíľu slovo
ohľadne Archy. Čo archa znamenala, čo naznačovala a vzory archy.
Pretože archa dokonale a všetko čo je v Starom zákone presne
znázorňovalo Krista. Kristus je naplnením celého Starého zákona. Celý
Starý zákon bol naplnený v Kristovi.

Bol to čas zničenia, čas tesne pred zničením. Celá zem bola plná
násilia. Keď si všimneme, všade, kde vidíte, že sa človek začína
množiť, ľudia sa začínajú dávať dohromady, veľké zoskupenia ľudí,
ktorí tam zostávajú, to mesto sa stáva zaľudnené, stále viac ľudí. Ako
viete, to začína prinášať so sebou rôzne prostriedky na rekreáciu, od
toho to ide ku hazardným hrám, od hazardu k pitiu, od pitia k prostitúcii,
k rozbíjaniu rodín, manželstvo, rozvod, potom vražda. To sa proste šíri
a šíri ako reťaz bez konca.

Keď Boh chodil len s človekom, ktorý bol sám, ten mal zaľúbenie
v Bohu. Ale keď sa človek začal množiť, a začalo pribúdať viac a viac a
viac ľudí, potom oni začali ... Satan mal viacej priestoru na prácu. Tento
človek mohol trochu veriť, prikláňal sa na túto stranu a druhý trochu na
tamtú stranu, potom keď Satan prišiel, on to len rozpálil. Potom sa to
stáva týmto a tamtým a predstavy sa začínajú stávať väčšie, a potom
nastupuje prevrátenosť. A keď Noach ...

Keď si všimnete, medzi generáciami, po zabití Ábela, Boh ho
nahradil Setom. Samozrejme, my sme sa učili od historikov, že Adam a
Eva mali 70 synov a dcér. Ale ako Biblia hovorí len traja synovia, Cham,
Sem a Jafet, to boli Noeho synovia. Prepáčte. To bol Kain, Ábel a Set,
to boli Noeho synovia, či vlastne Adamovi synovia.

Som len trochu rozrušený, týchto niekoľko posledných dní odkedy
sa narodil môj Jozef, tak trochu niektoré veci miešam.

Všimnite si potom túto Chámovu líniu, potom keď on tam bol cez
to prenesený, cez to predpotopné zničenie. Jeho celá generácia
odpadla do zlého. Keď si všimneme líniu Kaina, je to to isté. Oni odišli
do zeme Nóda, Kain tam odišiel a tam sa oženil, zobral svoju ženu,
odišiel tam a neskôr sa ľudia stávajú ako obri.

Keď prešli deti Izraela cez tú zem, našli ľudí, niektorí z nich mali
prsty až 14 palcov dlhé. Premýšľajte o tom, veľkí obri. Dávid zabil
Goliáša, ktorý bol obor, povedal, že jeho kopija bola veľká ako tkáčsky
návoj. Bol to muž 9 stôp vysoký, aký veľký chlap!
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Ale keď si všimnete, skrze líniu Kaina prichádza veľká civilizácia.
Keď sa človek začína rozmnožovať, začínajú odchádzať za rôznym
vzdelaním a tak ďalej, za objavmi, vynálezmi. Boli to veľkí obrábači
dreva. Ako oni stavali a začali stavať a stavať a stavať, to bolo
znamenie, že čas konca je blízko. Všimnite si, aký typ budov máme
dnes? Je to znovu znamenie konca času.

Boli to veľkí obrábači kovu. Objavili ako môžu a čo môžu robiť z
kovu. Všimnite si, čo sa robí z kovu dnes? Počul som pred nedávnom v
rádiu, že robia oceľové alebo kovové domy. Vyťažili prakticky skoro
všetko drevo, tak to robia z hliníka a z ocele a podobne. Veľké pokroky
vo vzdelaní, vo vede. Veda sa vyvíja, to je znamenie konečného času.
Všimnite si, aký pokrok urobila veda za posledných pár rokov! Veci,
ktoré sa dejú, čo to je? Blíži sa konečný čas. Znak, že všetci veriaci ...

Služobníci za kazateľnicami by to mali kázať celou svojou silou,
aby to ľudia uvideli. Prechádzame okolo míľniku a všetky veci
poukazujú na koniec. Biblický verš, Božia Biblia, ktorú dnes čítame a
veríme jej ukazuje na koniec, ktorý nie je veľmi ďaleko. Veľký vedecký
svet hovorí, že koniec je v dohľade, ďalší veľký míľnik. Zverokruh v
kalendári atď., astronómia a všetko ukazuje že koniec je na dohľad.
Pyramída hovorí, že koniec je na dohľad. Každý veľký ukazovateľ
hovorí, že koniec je na dohľad. Sme v poslednom čase.

Všimnite si. Ale Boh vo svojej suverénnej milosti, pred časom
konca ... On poukázal teraz na to v Ježišovi. Ježiš na to poukázal,
povedal: "Ako bolo za dní Noeho, pred potopou, čo robili ľudia, to sa
opäť zopakuje." A my to vidíme. Tak musíme byť buď duchovne slepí,
alebo to vidíme. Otvorte oči, pozrite sa okolo!

Je veľký rozdiel medzi tým byť fyzicky slepý a duchovne slepý.
Verím, že keby som si musel vybrať, vždy by som si vybral fyzickú
slepotu. Áno. Je niečo také ako byť slepým.

Pred nedávnom mi povedal jeden kazateľ: "Ak si sluha Boží,
oslep ma." Povedal som: "Ty si už slepý." On povedal: "Ja, slepý?"
Povedal som: "Áno, pane." Pretože si robil posmech z Božieho
uzdravovania, robil si posmech z krstu Duchom Svätým, hovoril, že tieto
veci neexistujú. Povedal som: "Ty si slepý." On povedal: "Nie, to je
nejaký tvoj trik." Povedal som: "To je Písmo. Biblia tak hovorí." Povedal:
"Kedy bola myseľ slepá?" Povedal som: "Mnohokrát. Ježiš povedal
tvojim otcom: vy slepí farizejovia! Máte oči, ale nemôžete vidieť. To je
pravda! Ale keby ste poznali čas ..."

Povedal som: „Elizeus bol raz v Dotáne, ten veľký prorok a
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a veda to nemôže zistiť), ktoré sa záhadne pohybujú rýchlosťou svetla.
Ó, Bože, sme blízko konca.

A tá veľká pyramída, ktorú staval Enoch, prešli cez poslednú
miestnosť a teraz sú pripravení vojsť do kráľovskej komnaty, príchod
Pánov priamo na vrchole, pre štítový kameň. Celý astronomický
kalendár ukazuje priamo na to, hviezdy to oznamujú, ako to oznamovali
prvý krát, keď tí mudrci pozreli hore na oblohu a videli tie hviezdy,
povedali: "Veľký Kráľ prichádza." Dnes tie hviezdy znovu ukazujú.

Celá príroda vzdychá. Ľudské srdcia sú naplnené strachom.
Komplikovaný čas, úzkosť medzi národmi, more buráca, všade
prenikajú veľké prívalové vlny, zabíjajú stovky ľudí hore dole po pobreží,
koče bez koní prechádzajú po cestách a diaľniciach, vyzerajú ako
bežiace pochodne, ako blesk. A my práve prechádzame okolo týchto
míľnikov akoby to nič nebolo.

Ó, Bože, rýchlo nás zastav! Zastav tento hriešny svet kázaním
evanjelia. Zachráň tých, ktorí dnes zdvihli ruky, Pane Ježišu. Udeľ toho
dnes. Nech Tvoja zaobstaraná milosť spočinie na každom z nich. Nech
by hneď teraz boli ... Nič by som nemohol urobiť, nič viacej sa nedá. Na
nich je ten ďalší krok. Ty si poslal Ducha Svätého. On položil Tvoje
slovo do ich sŕdc. Oni zdvihli svoje ruky, že tomu uverili. Ty si povedal,
že ten, kto tomuto verí, nikdy nezahynie, ale má večný život. Príď,
Pane, vybav to s nimi na veky. Oni Ti veria. A veria teraz Tvojmu slovu.
Ako si povedal, "Ten, kto čuje moje slová, (ktoré boli kázané) verí tomu,
ktorý ma poslal (my veríme), má (pretože uveril) večný život a nepôjde
na súd, ale prešiel zo súdu do života, bezpečne do archy.

Pane, daj im aby povstali ako noví muži, nové ženy, noví chlapci
a dievčatá, a aby vyšli dnes z tejto modlitebni, kde sa zhromaždila táto
hŕstka ľudí, a aby žili novým životom, aby kázali evanjelium, učili ľudí
aby to robili, aby všade vyvyšovali Krista. Sprav to, Pane. Požehnaj nás
teraz, modlíme sa v mene Ježiša. Amen.

Neprejdi okolo mňa bez povšimnutia, ó, Spasiteľu, Počuj moje
pokorné volanie Zatiaľ čo na druhých voláš, Neprejdi okolo mňa bez
povšimnutia.

Spasiteľu, Spasiteľu, Počuj moje pokorné volanie Zatiaľ čo na
druhých voláš, Neprejdi okolo mňa bez povšimnutia.

Dovoľ mi byť u Tvojho trónu (to je trón milosti, vidíte?) Nájsť
(Nech len hovorí tvoja duša k Bohu! ) ... (od mojich hriechov) Uzdrav
môjho zbitého, zraneného ducha, pomôž mojej nevere
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Drahý nebeský Otče, dnes na rozbúrenom mory života,
nerozumieme ako je to urobené, v týchto dňoch, keď lekárska veda je
tak veľká, keď cirkvi robia také veľké veci, ale my sme len ukotvení v
Ježišovi. Búrky prichádzajú, povstávajú prenasledovania, ale my sme
nasledovali inštrukcie. Ty nás cez to prevedieš. Udeľ to, nebeský Otče,
tieto požehnania každému jednému. Požehnaj dnes ráno tých
neznámych v našom strede. Požehnaj nespasených a daj, nech sa
môžu stať Tvojimi deťmi.

Zatiaľ čo máme sklonené hlavy, chcem sa opýtať, či je tu niekto,
kto je mimo Krista, zodvihol by si svoju ruku a povedal: "Brat Branham,
dvíham ruku k Bohu, aby si ty a On to mohol vidieť. Chcem byť
spomenutý a privedený do archy prv, ako bude príliš neskoro. Budeš sa
za mňa modliť?" Zodvihli by ste len ruku a povedali: "Spomeň aj mňa."
Nech ťa Boh požehná, pane. Nech ťa Boh požehná, sestra. Nech ťa
Boh požehná, brat. "Keď zúria búrky života, stoj pri mne."

Ja nemôžem urobiť tvoje rozhodnutie, priateľ. Môžem sa len za
teba modliť. Ty musíš urobiť svoje rozhodnutie. Neverím, že by
ktokoľvek, kto prichádza k Bohu s úprimným srdcom, že by nemohol
prežiť a vidieť jeho lásku a to, čo On zasľúbil. Teda prečo ste zdvihli
ruky? Niečo klopalo na vaše srdce. Je to Boh, ktorý sa vás snaží
vtiahnuť do svojej archy. "Nikto nemôže prísť ku mne, dokiaľ by ho otec
nepritiahol. A každý, kto prichádza ku Mne, v žiadnom prípade ho
nevyženiem von. Dám mu večný život a vzkriesim ho v posledných
dňoch."

Nebuďte vystrašení. Boh riadi vetry. Boh riadi archu. On už
všetky veci zabezpečil. Noe by nemal žiadne víťazstvá, keby tam neboli
búrky a skúšky. Nebola by to žiadna radosť, keby bol život iba ako
nejaký bezpečný tunel, cez ktorý by sme mali prejsť. Búrky života nám
spôsobujú radosť. Nikdy by sme nevedeli, čo je denné svetlo, keby sme
nemali tmu. Nikdy by sme nevedeli, čo sú vrcholy hôr, keby sme nemali
hory. Nikdy by sme nevedeli, čo je to zdravie, keby sme nemali nejaké
choroby. Nikdy by si nevedel, ako sa radovať zo spasenia, keby si
voľakedy nebol hriešnikom. Boh učinil všetky veci na základe
protikladov. On ťa miluje.

Teraz, keď máte sklonené hlavy a zdvihnuté ruky: Otče, Bože,
modlím sa, keďže dnes sú stále ešte dvere otvorené a ľudia
prichádzajú z východu a západu, severu a juhu a zhromažďujú sa. Dejú
sa veľké znamenia, na oblohe strašná podívaná, atómové rozštiepenie
vzduchu, vodík horí. Taniere lietajú, rakety, ktorým nerozumieme,
nejaký druh inteligencie, myslia, že odniekiaľ inakadiaľ (nevedia, odkiaľ
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obkľúčila ho tam celá sýrska armáda, aby ho zajala. Geházi povedal:
"Otče oni všetci idú na nás, celé mesto je tu obkľúčené sýrskou
armádou." Elizeus povedal: "Dobre, ale je viacej tých, ktorí sú s nami,
ako tých, ktorí sú s nimi." Geházi povedal: "No dobre, oni sú tu ale ja
nevidím nikoho, okrem teba." Elizeus povedal: "Bože, otvor jeho oči." A
keď sa jeho oči otvorili, uvidel okolo proroka zástupy ohnivých vozov,
celé kopce boli v ohni ... On išie rovno tam kde oni boli a povedal, že
ich oslepil. Nie telesne. Z určitého hľadiska boli telesne slepí. On tam
išiel a povedal: „Hľadáte Eliáša?" On sám bol Eliáš. Povedali: „Áno,
jeho hľadáme." "Poďte za mnou, zavediem vás k nemu." Oni boli slepí.

A dnes, ľudia sú ranení slepotou, pretože odmietajú Boha, milosť.
Potom už ostáva len súd. Ale Boh vo svojej láske a milosti pripravil
cestu. Takže predtým, ako udrie Boží súd, je tu cesta. Boh ukazuje
cestu úniku všetkým tým, ktorí majú túžbu nasledovať tú cestu. To sú
Jeho milosti, pripravovať cestu úniku. "Nechce, aby niekto zahynul, ale
aby všetci mohli prísť k pokániu."

On je dnes vo svete, ukazuje znamenia a zázraky, kriesi ľudí,
dejú sa veľké veci, ukazuje znamenia hore na nebi a na zemi.
Znamenia lietajúcich tanierov vo vzduchu, kde ani Pentagon ani všetci
nevedia čo si o tom myslieť. Znamenia hore na nebi a na zemi
uzdravovanie chorých, kriesenie mŕtvych, otváranie očí slepých,
vyháňanie zlých duchov, evanjelium je kázané, znamenia pred Jeho
príchodom. "Nechce, aby ktokoľvek zahynul, ale aby sa všetci mohli
pokorne, milo skloniť a činiť pokánie." Ale tí, ktorí odmietajú Krista,
musia chodiť slepí.

Čo keby som ja dnes odmietol mať zrak, nechal by som aby mi
boli vylúpnuté oči? Keby som odmietol zachovať si svoje oči, zobral by
som niečo a vypichol si ich. To znamená, že potom nechcem vidieť

Tak je to duchovne. Ak človek odmieta dívať sa do Božieho Slova
a vidieť Boží plán a vidieť Boha, on si automaticky vylupuje oči. On sám
si zatvára oči pred Božími vecami. Čo za deň! Čo za čas! Čo za lekcia z
ktorej sa dnes máme naučiť, keď sa dívame na čas konca.

Ale Boh vo svojej suverénnej milosti, za dní Noeho povedal:
"Chcem, aby si išiel a urobil opatrenie pre všetkých tých, ktorí túžia
uniknúť tomuto súdu." Nie je to úžasné? Boh nechce, aby niekto
zahynul, preto pripravuje cestu záchrany pre tých, ktorí chceli ísť Božou
cestou záchrany. A tak povedal Noemu: "Noe, chcem, aby si postavil
koráb."

Slovo archa (koráb) je niečo ako malá skriňa, alebo miesto úniku,
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miesto úkrytu. V Starom zákone sa hovorí o troch archách a chceme sa
za chvíľu pozrieť na tie tri. Všetky tieto znázorňovali jednu veľkú archu,
ktorou je pre cirkev dnes Kristus. Tri je potvrdenie. Všetky tieto staré
veci boli len tieňom.

Nedávno som čítal, kým som sedel na brehu potoka, ako tie
židovské matky tam vtedy rodili tých patriarchov. Každá z nich, keď
rodila a v pôrodných bolestiach vyslovila jeho meno, povedal čo on
bude a čo bude v poslednom čase, nevediac pri tom čo robí, keď to
mumlala. Keď vezmeme Genesis 49 a zoradíme to, kde oni sú a
sledujeme čo to je. Je to presne tam. Ó.

Keby sme si len mohli niekedy otvoriť oči a náš duchovný sluch,
aby Slovo vyšlo navonok, aby sme si uvedomili, čo to je a Duch by nám
zjavil ... Modlím sa teraz, aby Duch Svätý zobral tieto Božie veci a vložil
ich do našich sŕdc, každému mužovi a žene, chlapcovi a dievčaťu, ktorí
tu sú.

Archa! Jedna z nich bola tá, ktorú staval Noe, ako cestu
záchrany. Druhá, o ktorej sa hovorí, bola tá, do ktorej bol vložený
Mojžiš. Tretia bola archa svedectva (zákona) pre Izrael. A štvrtá, všetko
sa vyplnilo v tej štvrtej, ktorou je Ježiš Kristus.

Poďme teraz naspäť a začnime prv v knihe Genezis a pozrime
sa, ako sa robili prípravy na stavbu archy a pozrime sa, či to
neznázorňuje presne Krista. Všetci, ktorí sa zhromaždili do každej
archy alebo prišli do zmierenia skrze archu, všetci boli zachránení keď
prebiehal súd. A presne s takou istotou ako oni boli zachránení v tom
predobraze o čo viacej my máme byť zachránení v Kristovi v tom
skutočnom obraze všetkých tých árch! Aký je On úžasný!

Vidíme potom tam, že Boh povedal Noemu: "Chcem, aby si to
postavil zo špeciálneho dreva." Nie každé drevo by bolo vhodné.
Musíme mať určitý druh dreva, musí to byť drevo gófer. Študoval som
tu pred niekoľkými týždňami, aké bolo drevo gófer. Bolo to mäkké
drevo, poddajné. A to je to z čoho sa robila archa, z dreva, ktoré sa dalo
ľahko používať, z poddajného dreva. To je veriaci. Raz v rukách Božích,
odrezaný od stromu svojej vlastnej spravodlivosti, stáva sa poddajným
v rukách staviteľa. Nie točený každým vetrom učenia sem a tam, ale
poddajný, že pasuje presne do Božieho Slova aby sa dal ľahko použiť.

Všimli sme si, že to bolo drevo, ktoré ľahko nasávalo vlhkosť,
prijímalo vlhkosť. A teraz, jedna vec, človek, ktorý je poddajný v Božích
rukách, môže znamenať veľa pre Boha a tiež môžete znamenať veľa
pre diabla.
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Kristus ako prímluvca sa prihovára. Potom ide priamo do truhly zmluvy,
tam, kde je súd a berie na seba všetok jeho súd. Berie preč všetky
hriechy a hanbu a zmieri ho s Bohom. Skrze zmierenie v krvi, vedie ho
späť do obecenstva s Bohom a uvádza ho do archy, kde je bezpečný
na veky.

Nemusíte sa ničoho obávať. Nič vám nemôže ublížiť. Ste tak
bezpeční, ako to len môže byť. Nech prídu búrky, nech sa deje
čokoľvek, nech choroba doráža. Nech sa čokoľvek deje, čo diabol chce
poslať. Boh vás prevedie rovno cez to všetko. Nevyskakujte von!
Ostávajte v Kristovi! Hovoriac: "Pane Bože, ty si povedal, že na tejto
skale postavíš svoju cirkev a brány pekla ju nepremôžu." Ja ti verím,
Pane Ježišu. Ja som zakotvil svoju dušu v nebeskom odpočinku.

Kristus, ten hlavný Kapitán nášho spasenia, tam On stojí, veľký
víťaz. On roztrhol oponu na dvoje a zboril všetky tie priehradné múry a
pozval nás, aby "každý, kto túži" prišiel a mal účasť na jeho živote, bol
prikrytý jeho Božskými požehnaniami, aby na súde na teba neudrel
žiadny súd. Povedal som: „Bože, som zachránený na veky! Zakotvil
som svoju dušu v nebeskom odpočinku, aby som sa už neplavil cez
divoké moria. Divoké búrky sa môžu preháňať, ale v Ježišovi som
bezpečný na veky."

Nech príde nemoc, problémy, srdcové problémy alebo čokoľvek,
to nič neznamená. Prijímame nepohnuteľné kráľovstvo. Tam nie je
povedané, že sa tomu vyhnete a tak ďalej, ale Boh vás prevedie tak
bezpečne, ako to len môže byť, a v jednom z týchto dní pristanete v
Jeho Kráľovstve. Ostaňte rovno v jeho arche.

Nech vás Pán žehná, zatiaľ čo na chvíľu skloníme svoje hlavy.

Náš nebeský Otče, keď dnes pozeráme tam na Tvoj majestát a
vidíme ako si bol tam vtedy s Noem. Kto ho viedol cez tie vlny? Kto bol
v tej malej starej arche z dreva gófer? Kde teraz, ten najväčší boj v
ktorom by sme nemohli obstáť. Celá zem bola rozhúpaná a zmietala sa,
tisíce a tisíce míľ mimo svojej obežnej dráhy, otáčala sa tam ako
krútňava a vlny vystupovali míle do vzduchu. Celý svet, pokrytý, tie
veľké hory sa pohli od základu krútiac sa v polnočnej tme. Súd, mŕtve
telá narážali a plávali. A malá stará loď z dreva gófer, natretá zvonku aj
zvnútra a tí, Tvoji milovaní veriaci v nej boli tak bezpeční, ako len mohli
byť. Oni sa nestarali. Urobili len to, čo si im povedal. Nasledovali Tvoje
inštrukcie. A tí, ktorí nasledujú Tvoje inštrukcie, nebudú odsúdení alebo
skazení. Nakoniec, Ty si utíšil búrku. Búrky života prešli a potom sme
bezpečne pristáli v novom svete.
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Aký dokonalý obraz na Krista a jeho Božstvo, jeho lásku! On
prišiel na svet a položil sám seba za ľudstvo, za svoju cirkev, za svojich
veriacich. On vylial svoju vlastnú krv, aby zachránil "každého, kto chce".
Dvaja anjeli vytepaní zo zlata s krídlami, ktoré ukazovali na trón milosti,
kde prichádza každý veriaci, vyznáva svoje hriechy a prijíma zmierenie
za svoj hriech.

Tu je On. Pozrime sa na neho. Zlatý veniec, či to reprezentuje
Krista? Áno. Keď bol Kristus tu na zemi, bol korunovaný tŕňovou
korunou, aby prelial svoju krv. Je to tak. Ale každý veriaci, ktorý
prichádza cez tú preliatu krv, odťahuje preč tú tŕňovú korunu a korunuje
ho chválou a úctou. Každý veriaci, ktorý vchádza do jeho prítomnosti,
prijíma tú krv, ktorá tiekla z poraneného čela od tŕňov a korunuje Ho
slávou a chválou a majestátom ako Kráľa kráľov, uzdravovateľa, ako
alfu a omegu, ako začiatok a koniec, ako Prímluvcu, ako Knieža pokoja,
ako mocného Boha, večného Otca.

Noe bol vo svojej arche otcom. Mojžiš bol otcom vo svojej arche.
Kristus je Otcom vo svojej arche so svojimi poddanými, s vami ľuďmi, s
cirkvou, s veriacimi, ktorí sú bezpečne chránení.

Chcem, aby ste si všimli znovu, prístup ku tej arche prechádzal
cez ... Všimnite si, každý človek, ktorý prichádzal k arche, musel najprv
prejsť vonkajším nádvorím, to ďalšie cez čo musel prejsť bola vnútorná
opona, potom do svätyne svätých. To bol Kristus ako prorok, ako Kňaz,
ako korunovaný Kráľ. Prichádza to prvé, vidíte Ho tak ako je tu
povedané, keď prvý krát prišiel, On bol prorok.

Človek, ktorý prichádza ku Kristovi, musí prísť najprv ku krížu.
Kríž, to bolo jeho kňazstvo. Kríž, to bolo tam, kde bol zachytený v smrti.
Tam sa to stalo na kríži, že: "Boh tak miloval svet, že On dal svojho
jednorodeného syna."

Žiadny človek na základe svojich zmyslov nijako nemôže prísť ku
krížu, byť privedený pred Neho ale na základe toho, že počuje, že mu
Kristus káže. Kristus je prorok a kazateľ.

Ďalšia vec, ktorú On robí je, že potom prechádza ďalej aby
vykonával zmierenie. Vchádza za tú oponu ako Kňaz aby sa prihováral,
vykonával prímluvu, "prihovára sa za veriacich sediac po pravici Božej".
prihovára sa za veriaceho. Veriaci prichádza do jeho prítomnosti, a
potom sa Kristus za neho prihovára podľa vyznania toho, čomu verí,
keď ten prichádza ku krížu.

On teraz prichádza ku Kristovi. Hovorí: "Ó, Kriste, viem, že si mi
zvestoval skrze kríž svoje slovo. Verím Ti. Zmiluješ sa nado mnou?" A
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No, keby bola archa postavená z dreva, ktoré je poddajné a
nasakovalo by vodu, za chvíľu by bola úplne nasýtená vodou a
okamžite by sa potopila, lebo by oťažela, lebo drevo gófer je skutočne
ľahké drevo a voda by ho úplne presiakla.

Myslím, že dnes je to problém mnohých úprimných mužov a žien,
ktorí sa nechcú plne odovzdať Bohu, ale urobili chybu. Preto je archa
nasýtená vodou, nemôže ísť ďalej. Kymáca sa sem a ta a potápa sa.

Tak aký Duch Svätý tam formoval tú cestu? Oni nemohli takto
pozostať a ísť ďalej. Tak Boh povedal Noemu: "Natri archu zvonku aj
zvnútra smolou, z obidvoch strán."

Študoval som potom, z čoho robili tú smolu. Išiel som naspäť a
našiel som to, šiel som do starých slovníkov, začal som hľadať, čo
smola znamená. V gréčtine som našiel, že smola znamená tiež určitú
hmotu. Ako získali smolu? Vyklepali ju z iného stromu. To bolo ako
živica a oni ju vytĺkli a uvarili a potom to vyliali a to bola smola.

Aká úžasná vec, že to drevo, ktoré prv bolo zoťaté, určitý druh
stromu, to bol človek, Kristus vo svojej pokore, on bol človek. A cirkev,
Jeho archa dnes, prichádza do svojej cirkvi, čím nie je nič iné než Jeho
vlastné duchovné telo tu na zemi. Kristus bol zoťatý a život bol z neho
vytlčený, aby mohol byť daný do cirkvi.

Keď na to jemné drevo gófer vyliali horúcu smolu, ono ju hneď
nasiaklo, z vonku aj z vnútra a zostalo zapečatené. Amen. Ó, vidíte to?
Pečať. Jemné drevo, namáčané v Božom slove, Kristus vylievajúci
Ducha Svätého, nadšení. Nefunguje to, keď je smola studená, musí byť
horúca. To čo dnes potrebujeme sú starodávne zhromaždenia Ducha
Svätého, nadšení, poliati. Zobrali to mäkké drevo gófer, veľkú
naberačku a polievali to, a drevo gófer, veľmi jemné, pripravené, potom
z vnútra aj z vonku ho tá smola prenikla a obalila ho ako oceľ. Žiadna
voda už nijako nemohla presiaknuť dovnútra. To bola ochrana.

Každý človek, ktorý prichádza a prijíma Krista a oblieka si ho
skrze Ducha Svätého, sa stáva takým jednomyseľným, že nevidí nič iné
len Krista. On sa už viac nestará o veci sveta. Môžte ho udrieť, vynadať
mu, vykopnúť ho, urobiť mu čokoľvek, ale on je obalený, inými slovami
je zapečatený. Sú uzavreté všetky trhliny. To je to, čo urobili s tou
smolou. Viete čo znamená zapečatenie dnes, čo je to na tejto arche
dnes? List Efezským 4,30 hovorí: "Nezarmucujte Svätého Ducha
Božieho, ktorým ste zapečatení (alebo zasmolení, obalení) ku dňu
vykúpenia." Amen. Všetko je zapečatené, každý kúsok dreva, každá
malá dierka, každá skulinka, každý malý pór v tom dreve je proste
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zapečatený a uzavretý Duchom Božím. Ó, aké úžasné!

Keby ste tú smolu dávali na to studenú, mali by ste v nej
vzduchové bublinky. Keby ste narazili na nejaké brvno alebo na niečo,
mohlo by to prasknúť, lebo má v sebe kazy. Ale keď je to naliate
horúce, všade to prenikne a utesní to z oboch strán - zvonku i zvnútra.
Je to dokonalý obraz na Krista a na jeho cirkev. Ako jeden strom musel
byť zoťatý, doudieraný, odretý a všetka šťava bola z neho vzatá, a
potom sa to použilo na iný strom, aby bol ochránený pred súdom.
Kristus bol vyťatý, aby skrze jeho život a skrze Ducha Svätého mohla
byť cirkev prenesená cez súd. Vidíte to? Aký úžasný obraz. To s
človekom pohne, však? Srdce vám skáče od radosti. Všetko to hovorí o
Kristovi, všetko v Starom zákone ukazovalo na Krista, je to jeho tieň.

Niekto sa ma pred nedávnom spýtal: "Brat Branham, prečo sa
deje toto alebo tamto?" Áno, ona tu dnes sedí. Práve som jedol za
stolom. Povedal som: "Sestra, musíš sa vrátiť na začiatok všetkých
vecí. Prvé čím bola človek, pred čímkoľvek, prv ako bola jediná bunka,
oni boli duch. To je základná časť. Udržiavať toho ducha v poriadku.
Všetko okrem toho zahynie. Či už sú to domy, polia, zdravie, čokoľvek
to môže byť, všetko speje k zániku a vráti sa späť do ducha." Haleluja.
Rovno znovu naspäť do ducha, tak zachádzajte s tým správne. Je
jedno, čo máte na tomto svete alebo čo nemáte, udržujte svoje srdce v
poriadku v súlade s Bohom. Lebo to je všetko, všetky naše domy, polia,
peniaze, choroby, zdravie, deti, všetko, čo tu máte na zemi vás opustí a
vy pôjdete znovu rovno na začiatok. Ak je to v poriadku s Bohom, znovu
vystúpite, to je tak isté ako je Boh v nebi. Ak to nie je v poriadku s
Bohom, musíte ísť inou cestou. Tu ste na to aby ste sa rozhodli.
Rozhodnite sa dnes pre Krista

Všimnite si. Iný význam, ktorý má slovo smola alebo zalepiť
smolou je: zmieriť. Slovo zatrieť smolou znamená zmieriť. To isté slovo,
ktoré bolo použité v knihe Genesis ako smola, je použité v knihe
Leviticus - zmierenie, vykonávať zmierenie. Zmieriť znamená "stáť
medzi". A smola, ktorá bola v dreve gófer v arche mala držať pomimo
alebo zmieriť veriaceho od hnevu. Vidíte to? Noe sa nemohol dostať do
hnevu, do vôd odsúdenia. Vidíte to? Pozrite. On nemohol prísť do súdu,
pretože tam bolo zmierenie medzi ním a súdom. A súd, to bola tá voda
sveta.

Veriaci v Kristovi je bezpečne chránený. Amen. Nie na základe
svojich zásluh, ale na základe svojej poslušnosti, poslušnosti vojsť do
archy. Jediná vec, ktorú musel Noe urobiť bolo vojsť do korábu. On
nemusel ani zavrieť dvere, Boh to urobil sám. Vojsť do vnútra, to je to
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Veľa nárazov utrpela tá stará archa. Veľa kolísania hore a dole,
prešla cez veľa víchric, ale jednako pristála na hore Ararat.

Ako som povedal, veľa aligátorov preplávalo okolo tej malej
archy, prešla v noci cez mnohé víchrice, cez mnohé temné búrky, ale
pristála bezpečne v trstine, tam kde sa mohol vyplniť zámer aby sa
dostal na trón. Z toho najnižšieho miesta na to najvyššie. Amen.

My biedni, úbohí, od všetkého najnižšieho hmyzu, najnižší z
celého stvorenia, morálne znečistení, duchovne mŕtvi - my môžme byť
pozdvihnutí z toho miesta archou skrze krv Pána Ježiša Krista a byť
synovia a dcéry, králi a kňazi pre Boha. Čo za obraz! Na čo máme
obrátenú pozornosť? Ako môže človek odmietnuť takú ponuku, ktorú
má Boh pre človeka?

Chcem aby ste si všimli ďalšiu vec. Keď dávali truhlu na svoje
miesto, Boh povedal: "Na vrch položíte zlatú korunu - veniec." Inými
slovami, keď bola archa pokrytá zvrchu aj okolo, so všetkým týmto,
zákon bol vo vnútri. Všimnite si potom, že tam ešte boli ďalšie veci:
chlieb, ten pravý alebo manna, ktorá prvá padala, tá manna bola v
nádobke, bola ukrytá v arche.

Bratu, ak si nikdy neokúsil, aký je Boh, že je dobrý, vojdi raz do
tej archy, pretože to je miesto, kde leží manna. Nie vonku v nejakom
starom, telesnom vyznaní alebo v niečom takom, ale v Kristovi vo
vnútri. Vojdi dverami a Boh ich zavrie za tebou a súdy budú vonku.

Všimnite si, keď on vošiel dovnútra. On zobral túto archu ... Tiež
tam bola položená Áronova palica a zakvitla, tá stará palica, ktorá bola
mŕtva, palica, to nebolo nič viac, než kus dreva, z ktorého odišiel všetok
život. Bola úplne vyschnutá. Ale keď bola položená na to sväté miesto,
znovu ožila.

Každý hriešnik, nestarám sa o to, aký bol tvoj život zakalený, aký
čierny, v prítomnosti Krista znovu ožiješ a vypustíš púčky a prinesieš
kvety, vyživený Duchom. Nech si akokoľvek chorý, na tom nezáleží, v
prítomnosti toho zmierenia jednako budeš žiť. Aké úžasné! Čo za vec o
ktorej môžme uvažovať! To je Písmo. To je Boh! To je dokonalé ... Aký
pevný základ. Všetky iné základy sú topiacim sa pieskom. Všetky iné
základy sú topiacim sa pieskom.

Všimnite si, položili na to korunu - veniec! Prečo? To bol kráľ. Čo
znamenal ten zlatý veniec, ktorý bol na vrchu tej truhly? To znamenalo,
že tu, s tým zlatom, ktorým to bolo pokryté, že ľudskosť bola
korunovaná zlatom. Na vrchu to bolo pokropené krvou a na tom ležal
veniec.
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niečo kde mohlo stáť na svojom mieste Božstvo. To ukazuje na Krista.
Medzi hnevom Božím, súdom v pekle, medzi tým a veriacim stojí Boh
sám, Kristus, stojí na ceste so zmierením, ktoré vykonal aby nás
zachránil z hriechov a uzdravil z našich nemocí. Božstvo stojí na ceste
medzi súdom.

Zákon bol sudca. Zákon odsúdil, ale zmierenie stálo medzi
veriacim a súdom. Tam v arche ležal súd, ktorý bol pripravený vystúpiť.
Ale keď vystúpil, nemohol odsúdiť, lebo medzi ním a veriacim stálo
zmierenie. Veriaci prišiel a prijal Krista, v tieni a v predobraze, preliatu
krv, ktorou bol pokropený trón milosti. Vtedy mal milosť a mohol odísť,
radujúc sa, lebo bol oslobodený od súdu.

"A tak nie je žiadne odsúdenie pre tých, ktorí sú v Kristovi
Ježišovi, ktorí nechodia podľa tela, ale podľa Ducha." Keď človek vie,
že zomrel veciam sveta, a tí ktorí vošli do Krista Ježiša a chodia podľa
Ducha Svätého, a nie podľa ciest tohto hriešneho sveta, potom nie je
pre neho žiadne odsúdenie. Môže pozerať zoči voči peklu a súdu a
radovať sa, pretože tam je krv Kristova, ktorá vykonáva zmierenie, stojí
medzi ním a súdom. Amen. Tu to máte.

Keď je ten vrchnák na arche raz položený, tak je tam stále. To
isté s veriacim. Boh ho obkolesuje zo všetkých strán. Každý človek,
ktorý prichádza ku Kristovi, je obkolesený Duchom Svätým a stáva sa
synom alebo dcérou Božou.

Ten veriaci, ktorý tam raz vošiel, vrchnák sa zavrel, tým to navždy
bolo vybavené. Amen. Zlato, Božstvo ležalo nad tým aj pod tým a všade
okolo toho, obalený v Božstve. Každý človek, ktorý prichádza do Krista
je obalený v Duchu Svätom a stávajú sa synmi a dcérami Božími.

Vtedy zlato proste vytĺkali. Zohriali ho a tepali. Ten tepec zlata
tepe to zlato. Musí ho tepať kladivom. Tepe ho až kým v ňom neuvidí
svoje odzrkadlenie. Potom ho zohriali a vyliali na drevo a ono vsiaklo do
toho dreva. Ó.

Keď je Duch Svätý, ktorý je mocou, Duch Svätý a oheň je vyliaty
na veriaceho skrze krv Ježiša Krista, vytvára tam pre neho zmierenie.
On je bezpečný pred všetkým Božským súdom. „Je v tom tiež zahrnuté
uzdravenie?" Áno, samozrejme.

Nie je povedané, že to nebude na vás doliehať, že sa vám
nebude vysmievať, že to nepríde na vás, že to nebude toto robiť.
„Mnoho zlého prichádza na spravodlivého." Mnohokrát bude tá archa
postrčená tým alebo tamtým smerom, „ale zo všetkého ho vytrhuje
Pán."
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jediné, čo veriaci robí, chodí vierou v Krista. Boh sa stará o ostatné.
"Ten, kto počuje moje slová a verí tomu, ktorý ma poslal, má večný
život, a nepríde na súd, prešiel zo smrti do života, do archy, je
bezpečný na veky. Amen. Nech ju súd kolísa, kde chce.

Predstavujem si ako sa archa kymácala hore dole a všelijako
ináč, ale Noe bol v bezpečí pretože tá smola bola medzi ním a súdom.
A dnes Krv Ježiša Krista, Božieho Syna, stojí medzi nami a všetkým
súdom. Amen. "Nebude odsúdený, ale prešiel zo smrti do života."
Amen. Prečo? Pretože je v arche. Aký dokonalý obraz!

Stromy sú zoťaté. To je spôsob, ako sa to robí vo svete. Najprv sa
zotne strom. Tak je to s každým človekom, ktorý prichádza na svet, rodí
sa v hriechu, sformovaný v neprávosti, prichádza na svet hovorí
klamstvo, nehotový, nemilý, bezbožný, preč od Boha, odcudzený, bez
nádeje, bez Krista, zomierajúci, ide do hrobu hriešnych, hotový na súd.
Potom prichádza Slovo, ostrejšie, než akýkoľvek dvojsečný meč, zotína
ten strom, osekáva ho, odtína všetky tŕne a pichliače, vytína z neho tú
najlepšiu časť a to je poddajné v ruke Staviteľa, Krista!

Jeho život bol potom vyliaty na Golgote, aby skrze vyliatie krvi,
mohol vykonať zmierenie aby ochránil človeka, ktorý je v arche
bezpečia. Ó. Čo za obraz. Potom podľa rozkazu na to bola daná smola,
lebo inak by to nasiaklo vodou. Chcem aby ste si toto všimli. Niekto len
hovorí: "Dobre, ja verím Slovu. Ja si vezmem zo Slova to alebo tamto."
Bez krvi ste ponechaní vo svete. Nezáleží ako veľmi ste v arche, aký
kus archy alebo akou doskou ste, musíte byť zasmolení, nasiaknutí,
celí nasiaknutí Duchom Svätým, aby to nevpúšťalo dovnútra svet.

Chcem potom aby ste si všimli, aké je to nádherné. Potom podľa
poriadku, musel tam byť zoťatý iný strom, príbuzný, a bol bitý až kým z
neho nevyšla všetká živica. A táto živica bola potom vyliata na ten druhý
strom, ktorý bol zoťatý aby ho chránila. Amen. Ako dlho? Aha, ten
hriech pred šesť tisíc rokmi ...

A ešte dnes vidieť tú starú archu odpočívať na vrchole hory.
Žiadne iné drevo to nikdy nevydržalo ani nevydrží. Prečo? Pretože bolo
natreté smrťou iného. Tá arch stále stojí, natretá smolou zvonku i
zvnútra ako pamätník toho, čo urobí smola. Aký dokonalý obraz na
Krista a pozíciu veriaceho v Kristovi, potom čo raz vošiel do Krista,
natrený z vonku ... Všetko čo musíte urobiť ... Archa je pripravená.
Jediné, čo musíte urobiť je vôjsť a veriť. Všimnite si Noeho keď vošiel
do korábu. To bolo to jediné čo musel urobiť, vojsť dovnútra. Boh zavrel
dvere a on bol v bezpečí zatiaľ čo prebiehal súd. Boh zavrel a Boh
otvoril. To je veriaci v Kristovi dnes.
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Všimnite si. Ďalšia archa, o ktorej bolo hovorené, na chvíľu sa pri
nej zastavíme, bola Mojžišova. Biblia hovorí o malom košíku ako o
arche. A všimnite si, že ju zaobstarala matka, tá, ktorá mu dala život.
Amen. Nie nejaký seminár alebo nejaké teologické znalosti, ale Ten,
ktorý dáva veriacemu život, pripravuje pre neho archu, prenáša ho cez
súd.

Uplietla košík z malých stoniek, ktoré tam mali, možno zo stebiel
z obilia, z ľanu. V Egypte ich majú stále. Stále môžete vidieť, ako matky
berú svoje malé deti, tlačia to na druhú stranu cez Níl, keď sa brodia,
malý košík, tak isto, tlačia ho v košíku na druhú stranu cez Níl. Tak ona
išla a spravila mu malú archu. A to bolo urobené tak, že sa to plietlo z
vnútra aj z vonku, keď to robili. Tak to robia tí, ktorí pletú košíky.
Prepletajú to tam a späť. A potom išla na natrela to slizom. Sliz, to je
znovu smola. To je to isté slovo, pozrite sa dobre na to a uvidíte či tam
nie je povedané „smola" alebo „zmierenie". Potom keď to pletú tie
steblá dnu a von, sú v tom malé špáry a tak to drží tú smolu.

Aká je to hanba, že dnes, my všetci veriaci sme tak rozdelení:
jedni metodisti, jedni baptisti, iní luteráni, iní unitári, ďalší trojiční. Aká
škoda! Oni všetci by mali byť posplietaní bližšie jeden k druhému,
potom by sa naliala smola a všetko by spevnila dohromady, vytvárajúc
bezpečie. To je úžasné, keď sa vylieva na to tá smola.

Malý Mojžiš bol potom položený do košíka a vystrčený do súdnej
vody. Voda vždy znamená zástupy ľudí. Ten malý chlapček tam vonku v
arche na Níle mal pravdepodobne malý príklop nad tvárou. Tie vody sú
rýchle. Prechádzal tam v Níle pomedzi trstiny, aligátory a všeličo iné.
Dažde a búrky, rôzne víchrice, ale tá malá archa prešla cez to. Prečo?
Tam v arche bol kňaz. Áno, on bol kňaz. On bol zákonodarca. On bol
kráľ.

Tak isto Noe. Noe bol tiež otec. A sám ten otec, ktorý postavil tú
archu bol v tej arche so svojím majetkom. Kristus, náš Otec, ktorý
postavil archu so svojou vlastnou krvou je vo vnútri v nej s veriacim,
majú spolu obecenstvo. Ó.

Ako všetky deti a zvieratá počúvali, keď im Noe kázal, zatiaľ čo
sa vonku odohrával súd, lialo, archa sa vznášala na vlnách, skúšaná
okolo z miesta na miesto. Noe povedal: "Utíšte sa, deti. Boh zostrojil
tento koráb. Je postavený podľa jeho inštrukcií. On vydrží všetko čo
môže diabol naň poslať." Noe v arche, káže, je zachránený od súdu.

Malý Mojžiš tam vonku, díva sa v noci na hviezdnatú oblohu, keď
duje vietor a skučí ponad tým miestom. Starý Níl poskakuje a krokodýli
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plávajú popod košíkom. (Haleluja.) On je bezpečný, ochránený. Medzi
ním a všetkými tými vetrami a víchricami, ktoré diabol mohol poslať
stálo zmierenie. Nič nemohlo prevrhnúť malú archu. Ona ďalej cez
všetko plávala. Môžem vidieť ako ten veľký Duch Svätý stál nad ňou.
Môžem vidieť ako blízko nej stoja anjeli s vytasenými mečami. Nie veru,
nič sa jej nedotkne.

Môžem vidieť, ako sa diabol snažil potopiť tam tú archu a ako
Noe spieva: "Ježiš, drž ma blízko kríža," alebo čokoľvek to bolo. Ani
všetci diabli v pekle ho nemohli zničiť, pretože to bolo postavené podľa
Božích inštrukcií. Tam bolo zmierenie, ktoré stálo medzi súdom a
milosťou.

Tak je to s každým veriacim dnes, nezáleží na tom ako ťažko to
môže vyzerať. Aký ťažký sa život zdá byť. Pokiaľ ste v Kristovi Ježišovi,
nie je nič v prítomnosti ani v budúcnosti, čo by mohlo dosiahnuť vašu
dušu, oddeliť nás od lásky Božej v Kristovi. Amen. Diabol vypustí proti
vám každú víchricu v pekle, ale Boh má zmierenie, ktoré stojí medzi
vami. Preplavíte cez všetky vlny. Prejdete cez všetky hniezda
aligátorov.

Kde pristál? Presne rovno do tej línii aby bol kráľom celého
Egypta. Haleluja.

A v jednom z týchto dní, keď táto stará archa pristane na druhej
strane rozbúreného Jordánu, vyjdeme z nej ako kňazi a králi Bohu, ktorí
stoja pod zmierením krvi Pána Ježiša Krista, ktorá je daná zadarmo
každému kto chce, zmierenie, milosť.

Tam v Starom Zákone On povedal: "Postavíte archu." Presne
určil druh dreva - agátové drevo. Môžete ju urobiť z tohoto dreva. V
Biblii je to nazvané "drevo šittím", ale v skutočnosti je to agátové drevo.
"Urobíte ju a pokryjete ju zlatom."

Pozorujte túto archu, dívajte sa či to znázorňovalo Krista.
Všimnite si, to stále znázorňovalo. Noe bol predobraz na Krista, ktorý
urobil cestu. Mojžiš taktiež. Teraz sa pozrime na archu zmluvy. On
povedal: "Urobíte ju z agátového dreva a pokryjete ju zlatom." Každý,
kto pozná Písmo, vie, že zlato hovorí o Bohu, ukazuje na Božstvo a
drevo ukazuje na človeka. On povedal: "Pokryjete ju zlatom, po dreve."
To je Božstvo okolo dreva. Kristus nad cirkvou, zvnútra i zvonku.
Obklopená Bohom.

"Urobíte na nej vrchnák. To bude trón milosti. A všetky zákony
budú odpočívať v nej. Ale predtým, než ju vezmete, pokropíte ju krvou."
Zákon hovorí o súde, ale medzi zákonom a zhromaždením, tam bolo


